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Protokół Nr XLI/13 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu  28 sierpnia   2013 r. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 14.00 i trwały do 20.30. 
 
Nieobecny Tomasz Wantuła, prezydent miasta.  
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło.  
Stwierdzając kworum poinformował, że w sesji uczestniczy 16 radnych, a w związku 
z tym obrady Rady są prawomocne.  
Po przybyciu kolejnych radnych obecnych było 23. Lista obecności dołączona jest do 
protokółu. 
(Radni Wiesław Fąfara i Robert Młodziński  uczestniczyli w obradach od  godz. 16.00.  
Radny Mirosław Wantuła obecny był do godz. 19.20.)  
 
Przyjęcie porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło przedstawił wniosek prezydenta 
miasta o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla 
terenu leżącego w południowo – zachodniej części osiedla Cisowa przy ul. Jana 
Brzechwy. 
 
Ewa Stawska-Bąk, zastępca prezydenta miasta, uzasadniając  wniosek wyjaśniła istotę  
błędu w załączniku do projektu uchwały oraz konieczność jego skorygowania. 
 
Radni stosunkiem głosów : „za” 15, „przeciw” 1, „wstrzymujących się 0 - poparli 
wniosek o wycofanie projektu ww uchwały.  
(wydruk z głosowania nr 1. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
W kolejnym  głosowaniu radni jednogłośnie, tj. 17 głosów „za” zaakceptowali 
wniosek prezydenta miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 
(wydruk z głosowania nr 2. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Grzegorz Chudomięt zaproponował aby punkty, których realizacja związana jest z 
obecnością na sesji gości, zrealizować w pierwszej kolejności (dotyczy punktu 6. Stan 
bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz punktu 7.13. podjęcie uchwały w sprawie 
przekazania środków finansowych dla policji). 
 
Propozycja ta nie została poddana pod głosowanie. 
Innych zmian do porządku obrad nie wniesiono. 
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Porządek obrad XLI sesji Rady Miasta wraz z wprowadzonymi zmianami: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/13 z sesji odbytej w dniu 28 czerwca 2013 r., 

protokołu Nr XXXIX/13 z dnia 8 lipca 2013 r. oraz protokołu Nr XL/13 z dnia 14 
sierpnia 2013 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania. 
6. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. przyjęcia w zarządzanie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przystanków 
komunikacyjnych zlokalizowanych przy drogach krajowych, 
 

2. zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
 

3. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem 
do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy, 
 

4. zmiany uchwały Nr XXXIX/370/12 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 
listopada 2012 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2013, 
 

5. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej w 
Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Złotniczej 5, 
 

6. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru położonego przy granicy z 
gminą Bierawa przy ul. Braci Wolnych, 
 

7. ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych                        
i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle, 
 

8. zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 13 dla mniejszości 
niemieckiej w Kędzierzynie-Koźlu, 
 

9. zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej nr 14 w Kędzierzynie-
Koźlu, 
 

10. zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej nr 20 w Kędzierzynie-
Koźlu w Filię Publicznej Szkoły Podstawowej nr 12 w Kędzierzynie-Koźlu, 
 

11. w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013, 
 

12. dot. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
 

13. w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 
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8. Stanowisko Rady do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 

działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w zakresie rozpatrzenia oferty na 
powierzenie zadania publicznego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

 
9. Wolne wnioski.  
10. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 
Radni nie wnosząc żadnych uwag, przyjęli protokóły Nr XXXVIII/13 z sesji odbytej 
w dniu 28 czerwca 2013 r., protokołu Nr XXXIX/13 z dnia 8 lipca 2013 r. oraz 
protokołu Nr XL/13 z dnia 14 sierpnia 2013 r. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawił Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez prezydenta miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Paweł Rams, z-ca  prezydent miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 5. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 
 
Wojciech Jagiełło tytułem uzupełnienia punktu 3. poinformował, że wraz z panią  Ewą 
Stawską – Bąk, z-cą prezydenta miasta, radną Ewą Odulińską, radnym Adamem 
Sadowskim, Michałem Kusiem, specjalistą-koordynatorem współpracy gminy 
z organizacjami pozarządowymi oraz Jarosławem Jurkowskim, asystentem prezydenta 
ds. informacji publicznej - uczestniczył w wyjeździe do Krakowa w celu rozpoznania 
możliwości uruchomienia w Kędzierzynie-Koźlu organizacji pozarządowej 
prowadzonej przez stowarzyszenie „Siemacha”. 
 
Ewa Stawska-Bąk, z-ca prezydenta miasta, zadeklarowała umówienie na następną 
sesję wizyty ks. Andrzeja Augustyńskiego, szefa stowarzyszenia „Siemacha”, który 
przybliży radnym ideę stowarzyszenia.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się z pytaniami dotyczącymi: 
1. kosztów jakie poniesie gmina oraz jaki jest planowany  termin odtworzenia ścieżki 

rowerowej usytuowanej na wale  przeciwpowodziowym łączącym Kłodnicę z 
Koźlem.  

2. powodów niezachowania terminu naprawy nawierzchni ulicy Krokusów. 
Ponadto poinformował o przykrej sytuacji w jakiej znalazła się jedna z matek, której 
córka została zaszczepiona przeciwko wirusowi HPV w ramach programu  ochrony 
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zdrowia finansowanego z budżetu miasta. Po kilku tygodniach  okazało się, że SP 
ZOZ domaga się zwrotu kosztów wykonania szczepienia w wys. 1 080zł. 
uzasadniając, że warunkiem wykonania darmowego szczepienia było posiadanie 
stałego zameldowania na terenie Kędzierzyna-Koźla, natomiast córka tej pani w 
terminie wykonania szczepienia była zameldowana poza Kędzierzynem-Koźle. 
Zdaniem tej pani z treści ulotki wykonanej na zlecenie Urzędu Miasta oraz ze spotów 
radiowych  propagujących darmowe szczepienia HPV nie wynika, że warunkiem 
wykonania bezpłatnego szczepienia jest stałe zameldowanie w Kędzierzynie-Koźlu. 
Aby zaspokoić roszczenia SP ZOZ pani zaciągnęła kredyt. W dalszej wypowiedzi 
zwrócił się z pytaniem do prezydenta miasta w jaki sposób można tej pani pomóc, 
gdyż znajduje się ona w trudnej sytuacji finansowej. Dlaczego przed wykonaniem 
szczepienia w przychodni nie sprawdzono, czy zostały spełnione warunki do 
darmowego szczepienia. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, potwierdził że warunkiem wykonania 
darmowego szczepienia było posiadanie stałego zameldowania. Jednocześnie dodał, że 
nie potrafi wyjaśnić dlaczego pielęgniarka nie sprawdziła, czy ten warunek w 
omawianym przypadku został spełniony. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił prezydenta miasta o wskazanie w którym miejscu ulotki lub 
komunikatu  radiowego jest informacja o stałym zameldowaniu w Kędzierzynie-
Koźlu. Jednocześnie zwrócił uwagę na brak takiej informacji.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta zarzucił radnemu Peczkisowi kłamstwo.  
Zapewnił, że w mediach przedstawiona była informacja dot. stałego zameldowania. 
 
Grzegorz Peczkis podszedł do Pawła Ramsa z ulotką aby umożliwi ć mu zapoznanie 
się z jej tekstem. 
 
Maciej Pająk, radca prawny, poinformował iż odnosi silne wrażenie, że to co się dzieje 
na sali obrad  odbiega od tematyki porządku obrad, tj. Interpelacje, zapytania i 
oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania. W związku z tym, 
jeżeli przewodniczący Rady Miasta podziela to odczucie to chciałby zwrócić uwagę na 
obowiązki przewodniczącego - jako prowadzącego sesję - a określone w Statucie 
Gminy.  
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący obrad poinformował, że nie podziela odczuć radcy 
prawnego, gdyż wypowiedź  radnego Grzegorza Peczkisa składa się z zapytań do 
prezydenta miasta.  
 
Ryszard Pacułt poinformował o swojej i mieszkańców opinii iż występują znaczne 
problemy z prawidłową interpretacją niektórych obowiązków firm wywożących 
odpady. W związku z tym zwraca się z pytaniem do prezydenta miasta jakie działania  
zamierza podjąć gmina aby doprowadzić do tego aby firma wywożąca odpady  
przestrzegała  wszystkich ustaleń, np.  dotyczących czytelnego oznakowania 
pojemników na posegregowane odpady. 
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Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta,  poprosił o udzielenie odpowiedzi radnego 
Grzegorza Chudomięta, przewodniczącego  Międzygminnego Związku „Czysty 
Region”. 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował o dotychczasowych zadaniach jakie wykonał 
Związek Międzygminny „Czysty Region” w celu właściwej organizacji odbioru 
odpadów. Potwierdził i uzasadnił problem z wyposażeniem nieruchomości w 
pojemniki na odpady. Jednocześnie dodał, że braki w tym zakresie są sukcesywnie 
uzupełniane. Wyraził nadzieję, że wkrótce problem prawidłowej organizacji odbioru 
odpadów zostanie rozwiązany. Jeżeli kontrole wykażą, że odbiór odpadów jest 
nieprawidłowy, to Związek ma możliwość nałożyć karę na firmy, które nie wywiązują 
się z ustaleń określonych w umowach. 
 
Ryszard Pacułt zaapelował o podjęcie działań propagujących prawidłową organizację 
prac związanych z segregacją i odbiorem odpadów. Podał przykłady źle 
zorganizowanej pracy w tym zakresie przez firmę Remondis (ustawianie kubłów w 
taki sposób, że utrudniony jest do nich dostęp, a oznakowania na pojemnikach są 
niewidoczne dla mieszkańców). 
 
Grzegorz Chudomięt wskazał na obowiązki właściciela nieruchomości w zakresie 
wskazania firmie miejsca ustawienia kubłów. Podał przykłady utrudnień na jakie 
napotykają firmy odbierające odpady. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił uwagę na brud w rejonie placu Gwardii Ludowej -  poprosił o 
uporządkowanie ww. terenu. 
W dalszej wypowiedzi zwrócił się o informację czy „Czysty Region”  ogłosił  nowe 
postępowanie na wyłonienie wykonawcy regionalnej instalacji  przetwarzania 
odpadów komunalnych (RIPOK).  Grzegorz Chudomięt, przewodniczący ZM „Czysty 
Region” poinformował, że takie postępowanie nie zostało ponownie  ogłoszone. 
 
Andrzej Kopeć dopytał jaki jest prawdopodobny termin ogłoszenia takiego 
postępowania. 
 
Grzegorz Chudomięt wyjaśnił, że kwestia ta zależy od tego kiedy otrzyma stosowne  
pełnomocnictwa do reprezentowania MSO sp. z o.o. Inna przyczyna blokująca termin 
ogłoszenia postępowania dotyczy braku miejsca na postawienie ww. instalacji (ZM 
„Czysty Region” nie posiada takiego miejsca). Przypomniał, że właścicielem miejsca 
na którym planowano postawić instalacje jest  MSO sp. z o.o., które obecnie nosi 
nazwę Regionalne Centrum  Zagospodarowania i Unieszkodliwiania Odpadów 
„Czysty  Region" Spółka z o.o. 
 
Andrzej Kopeć przypomniał, że na sesji majowej prezydent miasta informował, że 
wszystko jest na najlepszej drodze oraz zapewniał, że niebawem współpraca między 
Związkiem Międzygminnym „Czysty Region” a MSO Sp. z o.o. - noszącym obecnie 
nazwę  Regionalne Centrum Zagospodarowania i Unieszkodliwiania Odpadów 



 6

„Czysty  Region" Spółka z o.o.- ulegnie poprawie. Zwrócił uwagę, że mimo tych 
zapewnień sytuacja ta od maja nie uległa zmianie, a kwestia budowy RIPOK nie 
została rozwiązana. W związku z tym zwraca się do prezydenta z pytaniem jakie 
planuje podjąć działania aby zmienić obecna sytuację.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, poinformował że nie potrafi udzielić odpowiedzi 
na to pytanie. Jednocześnie dodał, że prezydent prowadzi rozmowy i wszystko jest na 
dobrej drodze. Zadeklarował udzielenie odpowiedzi w dniu jutrzejszym. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem z czego wynika decyzja zmiany nazwy 
Miejskiego Składowiska Odpadów sp. z o.o. na Regionalne Centrum 
Zagospodarowania i Unieszkodliwiania Odpadów „Czysty  Region" Spółka z o.o., tj. 
na identyczną nazwę jak Związku Międzygminnego „Czysty Region”. Zwrócił uwagę, 
że zbieżność ta może powodować różnego rodzaju pomyłki i nieporozumienia.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, poinformował że nie potrafi udzielić odpowiedzi 
na to pytanie. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że pytanie to złoży pisemnie i będzie oczekiwał na nie 
odpowiedzi. W kolejnym pytaniu zwrócił się o przedstawienie informacji na temat 
wyników MSO sp. z o.o. w lipcu br. Dodał, że zdaje sobie sprawę, że radni nie mają 
kompetencji do sięgania po tego typu informację, jednak lipiec był pierwszym 
miesiącem w którym ta spółka funkcjonowała w nowych warunkach.  
W dalszej wypowiedzi upewnił się, czy potwierdziła się informacja prezesa 
Rozmiarka, że miejskie składowisko może od września zostać wciągnięte na listę 
instalacji zastępczych. Jeżeli nie – to jaki jest planowany nowy termin. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, zadeklarował udzielenie odpowiedzi na piśmie. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem na temat zaawansowania prac nad 
opracowaniem planu funkcjonalno-użytkowego kompleksu edukacyjnego w Kłodnicy. 
W kolejnym pytaniu radny nawiązał do informacji prezydenta miasta o działalności w 
okresie międzysesyjnym – zwrócił uwagę, że w zmienionym regulaminie  
wynagradzania pracowników zatrudnionych w  Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle nie 
ma kilku stanowisk, np. szefa gabinetu doradców prezydenta miasta i doradców 
prezydenta miasta. Poprosił o informację  kiedy zmieniony regulamin wchodzi w 
życie. 
 
Wiesław Księski, sekretarz miasta, udzielając odpowiedzi powołał się na zapisy 
zawarte w § 1  zarządzenia  prezydenta miasta z dnia 20 marca 2013 r. zmieniające 
zarządzenie w sprawie wprowadzenia obowiązku oraz ustalenia zasad dokonywania 
opisów i wartościowania stanowisk pracy w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
Z udzielonych wyjaśnień wynika, że wartościowanie dotyczy stanowisk urzędniczych, 
pomocniczych i obsługi. Stanowiska o które pyta radny są stanowiskami innymi i nie 
zostały określone w tym zarządzeniu do wartościowania. Ponadto zgodnie z art. 17 
ustawy o pracownikach samorządowych stanowiska doradców  i asystentów są 
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powoływane  na czas pełnienia funkcji przez prezydenta. Stanowiska te nie podlegają 
temu wartościowaniu. Odpowiadając na pytanie dot. wejścia w życie zarządzenia 
poinformował, że z dniem podjęcia.  
 
W kolejnym pytaniu radny Andrzej Kopeć interesował się czy od dnia zmiany 
funkcjonują  w regulaminie wynagradzania   stanowiska szefa gabinetu i doradcy.  
 
Sekretarz Miasta  wyjaśnił, że te stanowiska nie funkcjonują, a podstawą do ustalenia 
im wynagrodzenia jest rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009 roku w 
sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych.  
 
Na pytanie dot. zaawansowania prac nad opracowaniem planu funkcjonalno-
użytkowego kompleksu edukacyjnego w Kłodnicy odpowiedzi udzieliła Beata 
Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii Rozwoju i Środków Pomocowych. Z 
informacji wynika, że jest opracowany projekt, który ulega dostosowaniu do wymagań 
zawartych w rozporządzeniu ministra infrastruktury. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z prośbą do przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju 
aby projekt ten włączyć pod obrady najbliższej komisji.  
Ponadto zmieniając temat poprosił o informację kto reprezentuje interesy gminy  w 
radzie nadzorczej Kędzierzyńsko Kozielskiego Parku Przemysłowego   
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta,  poinformował, że gmina nie ma przedstawiciela 
w radzie nadzorczej KKPP. Jednocześnie zastrzegł, że musi się upewnić czy 
informacja ta polega na prawdzie.  
 
Andrzej Kopeć zauważył, że z jego informacji również wynika, że gmina posiadając 
ponad 80% udziałów w spółce nie ma swojego przedstawiciela w wyżej wymienionej 
radzie nadzorczej.  
 
W kolejnym pytaniu radny Andrzej Kopeć dla zobrazowania problemu zaprezentował  
zdjęcia przedstawiające braki i usterki na terenie basenu Azotor (np. użytkownik 
korzystający z basenu pobrudzony farbą,  kabel doprowadzający zasilanie do lamp jest 
nisko zawieszony.  Poprosił o wyjaśnienie dlaczego obiekt ten został oddany w takim 
stanie do użytku. 
 
Zenona Kuś, dyrektor MOSiR przypomniała, że radni na kwietniowej sesji przyznali 
kwotę na remont basenu. W związku z tym w tym momencie została zmuszona do 
remontu i do ogłoszenia przetargu. W ciągu weekendu przygotowała materiały do 
przetargu a następnie zrealizowała procedurę przetargową w celu wyłonienia 
wykonawcy zadania. Wyraziła żal, że nikt z radnych nie przyszedł z pomocą i głosem 
doradczym w kwestii zakresu wykonania remontu basenu. Nawiązując do 
przedstawionych zdjęć stwierdziła, że są one oburzające, znalazły się one w obiegu 
przed otwarciem basenu i ponownie są przypominane. Ma wrażenie, że komuś zależy 
na tym aby zaistniały one w świadomości radnych. Jej zdaniem zdjęcia te są 
zmanipulowane, prowokacyjne i wykonane na czyjś użytek. Podkreśliła, że w tym 
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roku nie zdarzył się ani jeden wypadek na terenie obiektu. Jej zdaniem komuś bardzo 
zależy aby zrobić fatalną opinię na temat basenu. Potwierdzeniem dobrych warunków 
na basenie jest fakt skorzystania z tego obiektu przez Otylię Jędrzejczak i grupę 
siatkarzy. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że prezentuje zdjęcia aby wyjaśnić sprawę. Upewnił 
się, że pani dyrektor nie potwierdza informacji na temat niedotrzymania terminu tzw. 
sezonowania farby.  
 
Zenona Kuś, dyrektor MOSiR wyjaśniła, że  przed nalaniem wody do basenu zaprosiła 
SANEPiD, który nie miał żadnych uwag na temat przygotowania basenu.  
 
Grzegorz Mankiewicz nie zgodził się z wypowiedzią pani dyrektor, gdzie wini 
radnych za późne przekazanie środków na remont basenu i brak zainteresowania 
zakresem  remontu. Zwrócił się z pytaniem kiedy pani dyrektor wystąpiła z wnioskiem 
do prezydenta o środki na  remont basenu oraz przypomniał o kompetencjach pan, 
jako  dyrektora MOSiR. 
 
Zenona Kuś, dyrektor MOSiR  przeprosiła za swoją emocjonalną wypowiedź, co 
mogło spowodować, że jej intencje zostały źle odebrane przez radnych.  
Poinformowała, że temat wykonania remontu basenu funkcjonuje od wielu lat. W tym 
roku w lutym-marcu kwestia ta  była dyskutowana. Zastrzegła, że nie pamięta, czy o 
środki na to zadanie wnioskowała w lutym czy w marcu br. 
 
Grzegorz Mankiewicz przypomniał, że radni pod koniec marca dowiedzieli się o 
problemie. Jednocześnie zauważył, że późne wprowadzenie zadania do budżetu 
wynika z późnej reakcji pani dyrektor bądź prezydenta miasta. Przypomniał, że 
zadanie to zostało wprowadzone z inicjatywy radnych. Zaapelował aby w przyszłości 
pani dyrektor szybciej wnioskowała o ośrodki na tego typu zadania. Podkreślił, że nie 
wypowiada się na temat wykonania remontu basenu, gdyż nie był na tym obiekcie.   
 
Adam Sadłowski poinformował, że również dochodziły do niego sygnały na temat 
wykonania remontu basenu. Osobiście zna dwie osoby, które doznały urazu na 
basenie. Wyraził nadzieję, że w przyszłym roku  prace poprzedzające otwarcie basenu 
do sezonu letniego zostaną odpowiednio wcześniej rozpoczęte i zakończone, a 
podobna sytuacja nie powtórzy się. W dalszej wypowiedzi poinformował o sukcesie 
zawodniczki z Kędzierzyna-Koźla, która zdobyła złoty medal na olimpiadzie 
młodzieży w boksie. Zwrócił się z pytaniem czy władze miasta zamierzają wyróżnić tę 
zawodniczkę. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, wyraził żal że radny mimo deklaracji na Komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej nie  zapoznał się ze stanem faktycznym basenu 
lecz powtarza niesprawdzone informacje. Przypomniał, że środki na remont basenu 
zostały zabezpieczone w projekcie uchwały na wniosek prezydenta miasta, a radni 
wnioskowali o uzupełnienie kwoty. Poparł zdanie pani dyrektor, że zdjęcia są 
zmanipulowane, zostały wykonane przy pustym obiekcie. Zapewnił, że pracownicy 
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MOSiR dokładają wszelkich starań aby obiekt był bezpieczny i właściwie utrzymany. 
Również cotygodniowe badania wody wykonywane przez  SANEPiD nie wzbudziły 
zastrzeżeń.  
 
Zenona Kuś, dyrektor MOSIR udzielając odpowiedzi na pytanie dot. wyróżnienia 
zawodniczki poinformowała, że z inicjatywą spotkania zazwyczaj występował klub 
sportowy. Proponuje aby w tym przypadku przyjąć podobną praktykę.  
 
Adam Sadłowski zwrócił uwagę, że z pytaniami na temat basenu zwracała się nie 
jedna lecz kilkanaście osób. Poinformował o swoim oburzeniu z powodu sugestii, że 
zdjęcia zostały zmanipulowane. W dalszej wypowiedzi zwrócił się do pani dyrektor 
MOSiR o informacje na temat poczynionych przygotowań w celu wydzielenia miejsc 
dla kibiców obcej drużyny  na stadionie  Kuźniczka. 
 
Zenona Kuś poinformowała o staraniach aby wydzielić sektor dla kibiców obcej 
drużyny. Rozważana jest koncepcja wykonania drugiego wyjścia aby kibice obu 
drużyn nie spotykali się w jednym wyjściu. Zachęciła radnego do podzielenia się 
innymi pomysłami. 
 
Adam Sadłowski podzielił się wątpliwościami czy prace zostaną wykonane do 20 
wrześnie, gdyż jest możliwość, że KS Chemik awansuje do koszyka ogólnopolskiego. 
 
Zenona Kuś, zapewniła że wraz z komendantem zrobi wszystko aby mecz się odbył. 
 
Halina Fogel zwróciła uwagę, że stadion na os. Kuźniczka  był budowany pod zawody 
lekkoatletyczne. Jednocześnie zaproponowała skorzystanie ze stadionu w os. 
Sławięcice, który jest lepiej dostosowany do wizyty kibiców.  
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił się z pytaniem czy kwota wypłacona pracownikom 
MOSiR pracującym przy remoncie basenu w ramach nadgodzin, została odliczona od 
wynagrodzenia wykonawcy zadania. 
 
Zenona Kuś poinformowała, że pracownicy MOSiR nie pracowali po godzinach, a 
wykonywany zakres prac wynikał z zadań, których realizacja leży w gestii MOSiR-u. 
 
W kolejnym pytaniu radny Grzegorz Mankiewicz nawiązał do informacji 
przewodniczącego Rady Miasta na temat pisma Związku Nauczycielstwa Polskiego 
dot. sytuacji w szkole podstawowej nr 13  i problemów jakie spotykają nauczycieli 
pracujących w tej placówce. Z informacji tej wynika, że stowarzyszenie nie przedłuży 
kontraktów z dziewięcioma nauczycielami. Jeżeli jest prawdą, że są to osoby, które 
poskarżyły się na warunki pracy w tej szkole, to chciały mieć informację w jaki 
sposób stowarzyszenie dowiedziało się o tym piśmie i nazwiskach nauczycieli, którzy 
skarżą się na pracodawcę. Co prezydent zrobił aby ci nauczyciele dalej pracowali w 
szkole podstawowej nr 13 oraz co prezydent zamierza zrobić jeżeli ci nauczyciela 
faktycznie od 1 września z winy gminy stracą pracę. 
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Paweł Rams poinformował, że nie ma możliwości aby władze stowarzyszenia 
dowiedziały się o liście od nauczycieli. W dalszej wypowiedzi wyjaśnił, że 
nauczyciele w szkole stowarzyszeniowej mieli podpisane umowy na 1 rok. Umowy te 
wygasają z końcem sierpnia. Na etapie racjonalizacji sieci szkół w ubiegłym roku 
każdy z nauczycieli dostał propozycje pracy. Jeżeli nauczyciel wybrał stowarzyszenie 
wiedząc o tym, że podpisuje umowę na 1 rok, otrzymał od gminy odprawę zgodnie z 
Kodeksem Pracy i nawiązał nowy stosunek pracy na rok czasu. Zapewnił, że 
prezydent nie pozostawi tych nauczycieli, rozumie ich trudną sytuację, Jeżeli, któryś z 
tych nauczycieli zwróci się o pracę, to gmina w miarę swoich możliwości im pomoże. 
Poinformował o liście pani Minister Edukacji, w którym informuje że w ubiegłym 
roku zostało zwolnionych 7 tys. nauczycieli, a powodem był czynnik demograficzny.  
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił uwagę na dziurę w nawierzchni drogi przed budynkiem 
Urzędu Miasta. Ponadto zaapelował aby prezydent miasta publikując  autoryzowany  
wywiad informował, nie tylko że Rada Miasta podjęła uchwały o likwidacji szkół, lecz 
dodawał, że inicjatorem tych uchwał był prezydent miasta. Natomiast dzisiaj pan 
prezydent „wybiela się” i wini Radę  za   powstałą sytuację ze szkołami.  W dalszej 
części zwrócił się o informację na temat zadań, na których sfinansowanie będzie  się 
wnioskować o  środki unijne  
 
Ewa Stawska – Bąk, z-ca prezydenta miasta, poinformowała o prowadzonych 
konsultacjach i negocjacjach na temat propozycji uwzględnienia zadań w 
Regionalnym Programie Operacyjnym. Główne projekty dotyczą  działań związanych 
z infrastrukturą terenów pod inwestycje w celu pozyskania nowych miejsc pracy, 
działań związanych z wykorzystaniem Odry oraz projekt związany z transportem i 
zwiększeniem mobilności mieszkańców w obszarze subregionu. Brane są pod uwagę 
kwestie związane z demografią i przemieszczaniem się w celu minimalizacji 
bezrobocia.  
 
Grzegorz Mankiewicz  zasugerował aby oprócz rozmów z gminami należącymi do 
subregionu, temat przedstawić na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Ewa Stawska-Bąk podkreśliła, że jest otwarta na wszelkie rozmowy i dzielenie się 
pomysłami, jednak chciała uwrażliwi ć radnych na fakt, że subregion to nie tylko 
gmina Kędzierzyn-Koźle lecz członkostwo kilkunastu innych gmin. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem na temat stanowiska prezydenta miasta do 
jego inicjatywy uchwałodawczej z dnia 21 czerwca br. Jednocześnie zaapelował o 
szybką odpowiedź, gdyż jego inicjatywa dotyczy przyszłorocznego budżetu miasta i 
powinna znaleźć się w porządku obrad wrześniowej sesji. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, zadeklarował udzielenie odpowiedzi na piśmie. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta zapewnił, że jeżeli projekt uchwały 
wpłynie do Biura Rady Miasta,  to niezwłocznie zostanie skierowany pod obrady 
Rady. 
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Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na stan basenu na os. Azoty. Jednocześnie 
wskazał że jest to już stary obiekt, który wymaga generalnego remontu lub 
zastanowienia się czy w tym przypadku taniej nie będzie gdy wybuduje się nowy 
obiekt. Przypomniał rolę Rady Miasta w wytyczaniu prezydentowi miasta kierunków 
działania. 
 
Halina Fogel  zwróciła się z pytaniem na jakim etapie jest realizacja zadania 
wyłonionego w ramach budżetu obywatelskiego dot. budowy ścieki  rowerowej z os. 
Blachownia do os Sławięcice. 
 
Ewa Stawska-Bąk, z-ca prezydenta miasta poinformowała, że zadania to zostało 
wprowadzone do budżetu miasta 28 czerwca br. Została podpisana umowa z firmą z 
Opola na wykonanie PT. Określony termin wykonania projektu technicznego to do 60 
dni.  Kolejny etap to wyłonienie w drodze przetargu wykonawcy  ścieżki rowerowej  
Planuje się, że budowa ścieżki zostanie rozpoczęta wiosną 2014 r.  
 
Elżbieta Czeczot zwróciła się o uzasadnienie zmiany dnia odbywania sesji, tj. 
z czwartku na środę. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że były brane pod uwagę  
różne względy. Okazało się, że  środa jest korzystniejsza  między innymi z 
technicznych względów.    
 
Hubert Majnusz zwrócił się z pytaniem na temat zaawansowania prac dot.  wykonania 
„miasteczka ruchu drogowego” w os. Cisowa.. 
 
Beata Pierzchlewicz,  kierownik Wydziału Strategii Rozwoju i Środków 
Pomocowych, poinformowała, że obecnie trwają działania związane z realokacją 
środków na to zadanie. Wyraziła nadzieje, że sprawa znajdzie korzystne dla miasta 
rozwiązanie. 
 
Zbigniew Barszcz podzielił się swoimi spostrzeżeniami na temat zdjęcia 
przedstawiającego ubrudzonego farbą chłopca – jego zdaniem miejsca zabrudzeń na 
ciele rodzą podejrzenie, że  jest to zdjęcia zmanipulowane. 
 
Rafał Olejnik zwrócił się z prośbą aby skanowane  materiały przekazywane radnym 
drogą e-mailową były bardziej czytelne. Przekazał również prośbę mieszkańców aby u 
zbiegu ulic do  ul. Richtera zamontować lustro ułatwiające widoczność użytkowników 
dróg. Podziękował za porządkowanie ulic na os. Żabieniec oraz zwrócił się o 
wykonanie przeglądu  studzienek burzowych.  
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem do radnego Grzegorza Chudomięta,  
przewodniczącego Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej w Radzie Miasta 
Kędzierzyn-Koźle, czy radni tego klubu podjęli już decyzję o zmianie nazwy klubu. 
Jednocześnie wyjaśnił, że po rezygnacji radnego Marka Niemca z członkostwa w 
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Platformie Obywatelskiej -  o rezygnacji była informacja  w  gazecie -  powstała 
sytuacja, że w klubie tym nie ma ani jednego członka Platformy Obywatelskiej. 
 
Grzegorz Chudomięt stwierdził, że nie jest to miejsce na odpowiedzi na takie pytania. 
Następnie ponownie zwrócił się o naprawienie głośnika przed salą posiedzeń, gdyż 
jego poprzednia interpelacja nie odniosła oczekiwanego skutku - głośnik nadal jest 
uszkodzony.  
 
Rafał Olejnik zwrócił się o zdyscyplinowanie firm, które zajmują się odbiorem  śmieci 
na os. Żabieniec i nie wywiązują się z obowiązków wynikających z umowy. 
Jednocześnie zaznaczył że kontaktując się z pracownikami „Czystego Regionu” 
otrzymywał zawsze  satysfakcjonujące go wyjaśnienia,. Natomiast jego zastrzeżenia 
dotyczą firm obsługujących ww. osiedle. 
 
Grzegorz Chudomięt, przewodniczący ZM „Czysty Region” poinformował, że 
zamierza podjąć stosowne działania. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował o stercie śmieci przy ul. Gagarina (od strony szkoły)  
tzw. budowlanych i wielkogabarytowych. Administrator budynku deklaruje wywózkę 
śmieci dopiero w lutym 2014 r.  
 
Ewa Stawska-Bąk, z-ca prezydenta miasta, zapewniła że Straż Miejska wykonuje stałe 
patrole pod kątem sprawdzania ładu i porządku w mieście. Rozważane jest 
zwiększenie częstotliwości wywozu śmieci wielkogabarytowych. 
 
Grzegorz Chudomięt, przewodniczący ZM „Czysty Region” poinformował o 
ustaleniach zawartych w regulaminie utrzymania czystości i obowiązkach 
mieszkańców w zakresie zbiórki odpadów. Zwrócił również uwagę na nieprecyzyjne 
przepisy dot. utrzymania czystości i porządku w gminach. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego  punktu porządku obrad, prowadzący obrady 
głosił 10 minut przerwy (przerwa trwała  od 16.55 do 17.15) 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 6. 
 
Ad. 6. 
Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego. 
 
Informację na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście 
przedstawił inspektor Ireneusz Jaroszyński, Komendant Powiatowy Policji w 
Kędzierzyn-Koźlu. Uzupełnieniem ustnej informacji była multimedialna prezentacja 
zawierająca dane liczbowe dot. tematyki bezpieczeństwa i porządku publicznego w 
Kędzierzynie-Koźlu. Ponadto radni otrzymali pisemną informację dot. stanu 
bezpieczeństwa w mieście opracowaną  przez Grzegorza Grzesika, z-cę komendanta 
Straży Miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu. 
(pisemna informacja dołączona do protokółu) 
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W dyskusji głos zabrali: 
Grzegorz Peczkis poinformował, że mieszkańcy ul. Koszykowej skarżą się na 
niebezpieczne przejście przez jezdnię w okolicy ul. Sobieskiego i Kozielskiej. Poprosił 
komendanta policji o zwiększenie patroli w tej  części osiedla oraz poinformował o 
zamiarze wystąpienia z wnioskiem do powiatowej komisji  zajmującej się 
bezpieczeństwem ruchu drogowego, aby komisja ta rozważyła  zamontowanie 
sygnalizacji świetlnej przy tym przejściu. Poprosił komendanta o poparcie jego 
wniosku. 
 
Ireneusz Jaroszyński, Komendant Powiatowy Policji, zapewnił że policja prowadzi 
szereg działań  profilaktycznych i edukacyjnych z zakresu ruchu drogowego aby 
poprawić kulturę jazdy kierowców. Zadeklarował  uwzględnienie prośby w sprawie 
zwiększenia częstotliwości patroli w rejonie wskazanym przez radnego. Wyraził 
nadzieję, że po przeprowadzeniu modernizacji ul. Kozielskiej przejście to stanie się 
bardziej bezpieczne. Jednocześnie zauważył, że znajdująca się na jezdni wysepka w 
znacznym stopniu poprawiła bezpieczeństwo pieszych na tym przejściu.  
 
Halina Fogel zwróciła się z pytaniem jaka część kwoty z nałożonych przez policję 
mandatów pozostaje w budżecie komendy powiatowej policji.  
 
Ireneusz Jaroszyński, komendant Powiatowy Policji wyjaśnił, że wszystkie pieniądze 
odprowadzone są do Skarbu Państwa.    
 
Adam Sadłowski poruszył temat kradzieży samochodów z miejskich parkingów oraz 
zaapelował o częstsze  patrolowanie okolic placów zabaw, na których chuligani w 
godzinach wieczornych niszczą urządzenia zabawowe. 
 
Stanisław Gładysz  zwrócił się o informację na temat statystyk odzwierciedlających  
przestępczość zorganizowaną i  cyberprzemoc w szkołach. 
 
Telesfor Jankowski zaapelował  o częstsze patrolowanie rejonu placu zabaw przy ul. 
Z. Nałkowskiej, okolicy DK „Lech” i rejonu mostku przy ul. Tołstoja. 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował o przypadkach ryzykownych zabaw młodzieży, 
stwarzających zagrożenie dla ruchu drogowego i zdrowia uczestników zabawy. 
Zaapelował aby temat ten poruszyć na spotkaniach z młodzieżą. Podzielił się swoimi 
spostrzeżeniami dot. sposobu korzystania pieszych z przejścia dla pieszych w os. 
Azoty, gdzie jest zamontowana sygnalizacja świetlna. 
 
Ireneusz Jaroszyński, Komendant Powiatowy Policji, podał przykłady sukcesywnej 
pracy policji w zakresie  wdrożenia programów edukacyjnych wśród młodzieży. 
Ewa Stawska-Bąk, z-ca prezydenta miasta, interesowała się  przyczynami spadku  
przestępczości wśród nieletnich.  
 
Mirosław Wantuła zwrócił się z prośbą o wydłużenie czasu aktywności zielonego 
światła dla pojazdów wyjeżdżających z Kłodnicy i z Armii Krajowej. 
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Ireneusz Jaroszyński zadeklarował przyjrzeć się przedstawionemu problemowi pod 
kątem możliwości wprowadzenia usprawnień.  
 
Stanisław Gładysz podziękował za skuteczne działania prewencyjne, które 
zaowocowały wzrostem bezpieczeństwa mieszkańców przy ul. Grunwaldzkiej.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło  podziękował gościom za udział w sesji i wyczerpujące wyjaśnienia na temat 
stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego. Jednocześnie zauważył, że po raz 
pierwszy zdarzyło się, że dyskutując na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego 
nie było pytań do komendanta Straży Miejskiej. 
 
Ad. 7. 
1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia w zarządzanie przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych przy drogach krajowych. 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Andrzej Kopeć, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, 
- Wiesław Fąfara, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta poinformował o autopoprawce wprowadzonej do 
§ 4. aby dotychczasowy zapis „Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Opolskiego i wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia” 
zastąpić „Uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia”. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką: 
„za” oddano 19 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 4 głosy  
(wydruk z głosowania nr 3. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 

 
Uchwała Nr XLI/491/13 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 sierpnia 2013 roku 
 

w sprawie przyjęcia w zarządzanie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przystanków 
komunikacyjnych zlokalizowanych przy drogach krajowych. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
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Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Andrzej Kopeć poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 
przedstawił dwa wnioski komisji: 
1) w sprawie wprowadzenia dodatkowego zapisu do § 22 pkt. 2), który otrzymuje 
brzmienie: „zgodę na wynajęcie lokalu służbowego wyraża Prezydent Miasta na 
wniosek zainteresowanego pracodawcy,  po zasięgnięciu opinii właściwej komisji 
Rady Miasta” 
2) przygotowania tekstu uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle zgodnie z zasadą techniki prawodawczej. Jednocześnie dodał, że 
komisja złożyła taki wniosek  po sugestii radcy prawnego Macieja Pająka.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydent miasta, poinformował że prezydent zaakceptował 
wniosek o uzupełnienie  w § 22 pkt 2 poprzez dodanie do dotychczasowego zapisu 
treści w brzmieniu „po zasięgnięciu opinii właściwej komisji Rady Miasta”. 
Natomiast wniosek w sprawie przygotowania tekstu ww. uchwały zgodnie z zasadą 
techniki prawodawczej nie uzyskał akceptacji prezydenta. 
 
Maciej Pająk, radca prawny,  potwierdził, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia Spraw 
Socjalnych i Rodziny podzielił się uwagą na temat przygotowania tekstu uchwały 
zgodnie z zasadami techniki prawodawczej. Jednak po konsultacji z radcą prawnym  
Krzysztofem Mireckim, autorem opinii prawnej do projektu uchwały, doszedł do 
wspólnego wniosku, że przepis  Rozporządzenia Prezesa rady Ministrów w sprawie 
„Zasad techniki prawodawczej” odnoszący się do sposobu dokonywania zmian w 
akcie prawnym może być interpretowany dwojako. Dodał, że osobiście jest za 
interpretacją przedstawioną na posiedzeniu komisji, ale faktem też jest, że 
dopuszczalna jest również inna interpretacja, która znalazła zastosowanie w 
przedłożonym projekcie uchwały. 
 
Grzegorz Peczkis przedstawił wniosek o wykreślenie z § 22 punktu 3c) o treści 
„faktem, że przyszli najemcy są absolwentami średnich szkół lub wyższych uczelni 
zatrudnionymi na stanowiskach zgodnych z kierunkiem ich wykształcenia i ukończyli 
naukę nie później niż 2 lata przed złożeniem wniosku o wynajęcie komunalnego 
mieszkania służbowego” 
Uzasadniając wniosek stwierdził, że zapis ten spowoduje poszerzenie zasobu osób 
mogących ubiegać się o wynajem lokali służbowych o absolwentów szkół średnich lub 
wyższych uczelni, którzy zostali zatrudnieni  na stanowiskach zgodnych z kierunkiem 
ich wykształcenia i ukończyli naukę nie później niż 2 lata przed złożeniem wniosku o 
wynajęcie komunalnego mieszkania służbowego. Przypomniał, że lista oczekujących 
na przyznanie lokalu mieszkalnego zawiera ponad  400 nazwisk, w tym ponad 100 z 
pierwszeństwem do przyznania lokalu mieszkania. W ostatnim czasie gmina nie 
wybudowała nowego budynku mieszkaniowego. Oznacza to, że po przyjęciu 
proponowanych zmian, 32 lokale mieszkalne przeznaczone do wynajęcia na czas 
trwania stosunku pracy zostaną wydzielone z dotychczasowego zasobu 
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mieszkaniowego gminy. Podkreślił, że nie jest przeciwny aby młodzież otrzymała 
mieszkanie z zasobu mieszkaniowego gminy oraz przypomniał, że dotychczas 
obowiązujące przepisy dają prezydentowi uprawnienia do wyrażania zgody na 
wynajęcie lokalu  służbowego  na czas stosunku pracy.  Na zakończenie podzielił się 
obawą, że w przyszłości dyskutowany zapis może stworzyć  okoliczności do nadużyć. 
Jednocześnie zastrzegł, że jego obawy nie dotyczą aktualnego prezydenta. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, poinformował, że celem zapisu w  § 22 punkt 
3c) jest stworzenie warunków i zachęcenie młodzieży do powrotu do Kędzierzyna-
Koźla  Nie zgodził się, że gmina nie ma nowych lokali mieszkalnych, gdyż niedługo 
zostanie oddany do zasiedlenia budynek przy ul. Dąbrowszczaków i ul. Portowej. 
Około 240 pustostanów  czeka na remont sfinansowany przez przyszłych najemców.  
Zaapelował o podjęcie uchwały w zaproponowanym przez prezydenta brzmieniu. 
 
Elżbieta Czeczot  poparła argumentację z-cy prezydenta miasta iż zapis w § 22 pkt3c) 
ma zachęcić młodzież studiującą poza miastem do powrotu do Kędzierzyna-Koźla i 
podjęcia pracy. 
 
Grzegorz Peczkis zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały nie ma mowy, że zapis 
dotyczy ludzi młodych. Natomiast jest mowa o absolwentach szkół średnich  lub 
wyższych. Dla poparcia swoich spostrzeżeń wskazał na jednego z radnych, który rok 
temu ukończył wyższa szkołę, jednak nie należy do grupy wiekowej zaliczanej do 
młodzieży. 
 
Andrzej Kopeć poparł wypowiedź radnego Grzegorza Peczkisa. Poprosił o informację 
ile razy prezydent miasta skorzystał z prawa przesunięcia oczekujących na liście 
uprawnionych do mieszkania.  
 
Iwona Szweda, kierownik Wydziały Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Rodziny poinformowała o 5 przypadkach, a decyzje dotyczyły listy osób 
uprawnionych do otrzymania mieszkania  socjalnego. 
 
Andrzej Kopeć kontynuując pytania poprosił o informację na temat grupy osób, która 
może zostać uwzględniona na liście osób oczekujących na mieszkanie po 
wprowadzeniu zapisu dot. ważnego interesu społecznego oraz jakie jest uzasadnienie 
wprowadzenia tego zapisu. 
  
Iwona Szweda, kierownik Wydziału PMS, poinformowała o jednym przypadku 
zgłoszonym na „przyjęciu stron”, który zmotywował do wprowadzenia uzupełniania 
„lub ważny interes społeczny”. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że rozumie intencje wnioskowanej zmiany, jednak 
sceptyczne podchodzi do takich przypadków, gdy zmienia się prawo w związku z 
interwencją jednej osoby. 
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Grzegorz Mankiewicz zwrócił uwagę, że aby zachęcić młodzież do powrotu do 
miasta, to w pierwszej kolejności należy zaoferować jej miejsca pracy. Jeżeli będzie 
praca, to będzie możliwość wynajęcia i utrzymania mieszkania, a w przyszłości  
zakupienie mieszkania. Nawiązując do § 22 pkt 3c) wskazał konieczność 
doprecyzowania zapisów, w taki sposób aby zawęzić grupę osób, która otrzyma 
uprawnienie do wynajęcie komunalnego mieszkania służbowego na czas stosunku 
pracy. 
 
Rafał Olejnik podzielił się wątpliwościami dot. warunku iż z wnioskiem do prezydenta 
miasta o wyrażenie zgody na wynajęcie lokalu służbowego może wystąpić 
zainteresowany pracodawca. Zwrócił się z pytaniem czy gmina zwróci koszty remontu 
jakie poniesie najemca mieszkania służbowego, w sytuacji gdy straci on prawo do tego 
mieszkania. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta zastrzegł, że nie wszystkie mieszkania będą 
wymagały remontu. Natomiast jeżeli najemca straci prawo do mieszkania służbowego, 
to  MZBK po odliczeniu amortyzacji zwróci koszty remontu. 
 
Adam Sadłowski poinformował, że cieszy się z zainicjowanych działań w celu 
zachęcenia młodzieży do pozostania w mieście. Jednocześnie podzielił się obawą, że 
zaproponowane zmiany zaproponowane w § 22 pkt 3c) spowodują sytuacje 
konfliktowe, gdyż wiele osób będzie kwalifikowało się do ujęcia na liście 
oczekujących na mieszkanie służbowe. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że głównym czynnikiem przyciągającym 
młodzież do miasta jest stworzenie miejsc pracy. Jeżeli młodzież otrzyma zatrudnienie 
to będzie ją stać na wynajęcie  a w dalszej kolejności wykupienie mieszkania. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie wniosek radnego Grzegorza Peczkisa o wykreślenie z 
§ 22 punktu 3c): 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 8 
„wstrzymujących się”  1 głos 
(wydruk z głosowania nr 4. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Następnie przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem, 
czy w tej sytuacji, tj. gdy Rada przyjęła wniosek o skreślenie z § 22 punktu 3c) nie 
powstanie kolizja z wnioskiem Komisji ZSSiR o uzupełnienie  w § 22 pkt 2 poprzez 
dodanie do dotychczasowego zapisu treści w brzmieniu „po zasięgnięciu opinii 
właściwej komisji Rady Miasta”.  Przypomniał, że prezydent miasta zaakceptował  ten 
wniosek. 
 
Radca prawny Maciej Pająk wyjaśnił, że oba wnioski nie kolidują ze sobą.  
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały wraz z przyjętym wnioskiem: 
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„za” oddano 17 głosów 
„przeciw” 5 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 5. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/492/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 

mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 
przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Andrzej Kopeć, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, 
- Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Stanisław Gładysz poprosił o informację ile mieszkań ujętych w wykazie  
komunalnych służbowych jest zasiedlone. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta poinformował, że aktualny wykaz mieszkań 
komunalnych służbowych zawiera 24 mieszkania, z czego 21 jest zasiedlonych. 
Przedłożony Radzie projekt uchwały zawiera łącznie 56 mieszkań i został sporządzony 
dla wariantu gdyby Rada podjęła uchwałę  zmieniającą uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali ...  - zawierającą zapisy w § 22 punkt 3c). W związku z tym, że 
przyjęta przez Radę uchwała nie zawiera tego zapisu, to nie ma potrzeby 
podejmowania uchwały, której wykaz zawiera 56 mieszkań. Poprosił o 
niepodejmowanie uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 
„za” oddano 2 głosów, 
„przeciw” 19 
„wstrzymujących się”  2 głosy 
Uchwała nie została podjęta 
(wydruk z głosowania nr 6. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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4. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę Nr XXXIX/370/12 Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkotykowych na rok 2013. 

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, zwrócił uwagę na błąd w numerze uchwały do 
której wprowadza się zmiany, tj. powinien być Nr XXIX/370/12, a w projekcie jest Nr 
XXXIX/370/12.  
 
Radni nie wnosząc uwag podjęli uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 7. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/493/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
zmieniająca uchwałę Nr XXIX/370/12 Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 listopada 2012 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok  2013 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Złotniczej 5. 
 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, 
- Wiesław Fąfara, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. 
 
Radni, nie wnosząc żadnych uwag podjęli uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 23 
głosy. 
(wydruk z głosowania nr 8. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/494/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 
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w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Złotniczej 5 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru położonego 
przy granicy z gminą Bierawa przy ul. Braci Wolnych, 

 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, 
- Wiesław Fąfara, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem kto jest właścicielem działki oraz powód 
wprowadzenia zmiany. 
 
Odpowiedzi udzielili Justyna Kucharczyk, inspektor ds. planowania przestrzennego i 
Janusz Kaczmarczyk, architekt miejski. 
Z wyjaśnień wynika, że przedmiotowy plan obejmuje działkę, która jest we władaniu 
Nadleśnictwa Kędzierzyn. Jest to teren zieleni nieurządzonej. Wnioskodawcą zmian 
jest gmina. Działka usytuowana jest przy granicy z gminą Bierawa, która teren 
okalający tę działkę przeznaczyła w planie miejscowym na usługi, w tym również 
obiekty wielkopowierzchniowe. 
 
Grzegorz Mankiewicz poparł projekt uchwały oraz przypomniał o 
niezagospodarowanym od dłuższego czasu terenie byłego tartaku na os. Pogorzelec, 
gdyż Rada Miasta sukcesywnie blokuje zmiany w planie zagospodarowania 
przestrzennego. Zwrócił się z apelem do prezydenta aby rozważył by ta część os. 
Pogorzelec również została przeznaczona na podobne usługi. 
 
Rafał Olejnik poinformował, że jest przeciwnikiem budowania kolejnych sklepów 
wielkopowierzchniowych na os. Pogorzelec, gdyż następstwem będzie upadek 
lokalnych inwestorów. 
 
Grzegorz Mankiewicz  w wypowiedzi wskazał na konieczność stworzenia  
mechanizmów, które będą pomagały lokalnym przedsiębiorcom. 
 
Ponadto w dyskusji głos zabrali: Grzegorz Chudomięt, Rafał Olejnik, Zbigniew 
Barszcz – radni wypowiadali się na temat centrum handlowego powstałego na os. 
Pogorzelec i jego wpływu na lokalną sieć handlową  
 
Ryszard Pacułt zauważył, że dyskusja dotyczy terenu centrum  Pogorzelca, natomiast 
Rada rozpatruje projekt uchwały dla obszaru położonego przy granicy z gminą 
Bierawa. Przypomniał, że gmina ta podjęła już określone decyzje na temat lokalizacji 
na swoim terenie sklepów wielkopowierzchniowych, a dzisiejsza decyzja Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle niczego nie zmieni. W związku z tym uważa, że należy podjąć 
uchwałę. 
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Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
(wydruk z głosowania nr 9. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/495/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru położonego przy granicy z gminą 
Bierawa przy ul. Braci Wolnych. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego  punktu porządku obrad, prowadzący obrady 
głosił 10 minut przerwy (przerwa trwała  od 19.20 do 19.30) 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 7. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych  i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle. 
 
Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
poinformował, że podczas prac związanych z wypracowaniem opinii do projektu 
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn–Koźle -  
członkowie komisji wysłuchali informacji zastępcy prezydenta miasta i radcy 
prawnego o zaskarżeniu przez Wojewodę Opolskiego do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Opolu  obowiązującej uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
Nr  XXII/291/12 z 17 maja 2012 r.  oraz o ewentualnych konsekwencjach owego 
zaskarżenia. Po rozważeniu wszystkich argumentów Komisja uznała za celowe aby 
wstrzymać się z dyskusją zmierzającą do sformułowania opinii do przedłożonego 
projektu uchwały - do czasu  rozpatrzenia przez Wojewódzki Sąd 
Administracyjny w Opolu skargi wojewody opolskiego. 
(„za” ww stanowiskiem oddano 4 głosy, „przeciw” 1, „wstrzymujących się” 1 głos).   
 
Ponadto Telesfor Jankowski wskazał na błąd  w załączniku nr 10 projektu uchwały 
dot. granic obwodu PSP nr 14. (należy wykreślić zdanie „Uczniowie kończący szkołę 
realizują dalej obowiązek szkolny w klasach IV-VI w Publicznej Szkole Podstawowej 
nr 12.). 
 
Wojciecha Jagiełło uzasadniając swoją inicjatywę uchwałodawczą poinformował o 
prowadzonym postępowaniu nadzorczym wobec uchwały Nr XXII/291/12, w związku 
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z uprawomocnieniem się wyroków WSA w Opolu z których wynika, że likwidacja  
PSP nr 13, PSP Nr 14 oraz przekształcenie PSP nr 20 w Filię PSP nr 12 została 
przeprowadzona z naruszeniem procedury określonej w art. 59 ust. 1 ustawy o 
systemie oświaty. Przedłożony  Radzie projekt uchwały zawiera  plan sieci szkół  
uzupełniony o regulacje dot. ww. placówek oraz uchyla uchwałę Nr XXII/291/12 z 17 
maja 2012 r.  
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta, poinformował o nowych okolicznościach dot.  
wystąpienia Wojewody Opolskiego w dniu 2 sierpnia br. do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego ze skargą na uchwałę Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr 
XXII/291/12 z dnia 17 maja 2012 r. w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn–
Koźle. W skardze tej wojewoda wnosi o stwierdzenie nieważności ww. uchwały.  
Poinformował o swoich obawach, że może powstać sytuacja, że w gminie będą 
funkcjonowały dwie uchwały, tj. jedna wynikająca z inicjatywy przewodniczącego 
rady Miasta Wojciecha Jagiełły, a druga obowiązująca do maja 2012 roku. 
 
Halina Fogel zwróciła uwagę na błąd w załączniku  nr 12 ul. Kukułcza. 
  
Maciej Pająk, radca prawny, uzasadniając wstrzymanie się z podjęciem uchwały 
poinformował, że jeżeli Wojewódzki Sąd Administracyjny uwzględni skargę 
wojewody, a jego zdaniem istnieją mocne ku temu przesłanki, to efektem będzie  
doprowadzenie do sytuacji jaką chce osiągnąć inicjator uchwały, tj. straci moc 
uchwała z 17 maja 2012 roku i zacznie obowiązywać uchwała sprzed 17 maja 2012 
roku, która uwzględniała w sieci szkół również PSP nr 13, 14 i 20.   
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 8, 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
(wydruk z głosowania nr 10. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/496/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej 

nr 13 dla mniejszości niemieckiej w Kędzierzynie-Koźlu. 
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Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad Wojciech 
Jagiełło poddał projekt  uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 3 głosy, 
„przeciw” 16 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 
Rada nie podjęła uchwały 
(wydruk z głosowania nr 11. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej 

nr 14 w Kędzierzynie-Koźlu, 
 
 

Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad Wojciech 
Jagiełło poddał projekt  uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 8 głosy, 
„przeciw” 12 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Rada nie podjęła uchwały 
(wydruk z głosowania nr 12. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 20 w Kędzierzynie-Koźlu w Filię Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 12 w Kędzierzynie-Koźlu, 

 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący obrad Wojciech 
Jagiełło poddał projekt  uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 8 głosy, 
„przeciw” 12 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Rada nie podjęła uchwały 
(wydruk z głosowania nr 13. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta na rok 2013. 
(oprócz projektu uchwały, który został przesłany radnym 23 sierpnia br. - radni  otrzymali w dniu sesji 
autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013.) 
 
Projekt uchwały i autopoprawkę omówiła Ewa Krahl, z-ca skarbnika miasta. 
 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, 
że w trakcie dyskusji nad projektem uchwały radny Grzegorz Mankiewicz złożył 
wniosek aby komisja nie opiniowała przedłożonego projektu uchwały, a służby 
prezydenta przygotowały na sesję projekt zmian w budżecie uwzględniając  
zwiększenie dochodów bieżących i związanych z wydatkami, zmniejszenie wydatków na 
zadania inwestycyjne  zadania inwestycyjne powinny mieć poprawna nazwę).  Ponadto 
radny wnioskuje o  niewprowadzanie nowych zadań inwestycyjnych”.  
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Komisja przyjęła ten wniosek stosunkiem głosów „za” 6, „przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 
Grzegorz Mankiewicz uzasadniając wniosek zwrócił uwagę, że radni kolejny raz 
otrzymali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta krótko przed 
posiedzeniem Komisji Finansowo-Gospodarczej i sesją. Przypomniał, że zgodnie ze 
Statutem Gminy materiały związane z porządkiem obrad powinny być wysłane 
radnym  na 7 dni przed terminem posiedzenia. Również autopoprawka do projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta została przedłożona w dniu sesji. 
Utrudnia to radnym spokojne zapoznanie się ze zmianami wprowadzonymi do budżetu 
miasta. Kolejna uwaga dotyczy nazw zadań wprowadzonych do budżetu miasta. 
Nazwa zadania nie odzwierciedla zakresu planowanych robót, np. „Budowa boiska 
Orlik 2012 w Kędzierzynie-Koźlu ul. 9 Maja” na kwotę 4.000,00zł – nazwa wskazuje, 
że jest to budowa boiska, natomiast z informacji udzielonych na posiedzeniu komisji 
wynika, że jest to naprawa dachu.  Inne zadanie, którego nazwa wzbudziła 
wątpliwości radnych to „Budowa wiaty dla OSP OR Koźle” na kwotę 200.000,00zł. Z 
udzielonych wyjaśnień wynika, że faktycznie ma być to garaż z wiatą i 
pomieszczeniem na specjalistyczny sprzęt. 
 
Następnie na prośbę radnego Grzegorza Mankiewicza, prowadzący obrady ogłosił 10 
minut przerwy (od 20.05 do 20.15.) 
 
Po  wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum  kontynuowano realizację punktu 11. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zaapelował do prezydenta miasta o 
spowodowanie, aby materiały będące przedmiotem prac radnych były przekazywane 
do Biura Rady Miasta w terminie umożliwiającym ich przesłanie radnym najpóźniej 
na 7 dni przed posiedzeniem komisji i sesji. 
 
Następnie po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta wraz z autopoprawką.: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
(wydruk z głosowania nr 14. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/497/13  
Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 

z dnia  28  sierpnia  2013r.     
 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej 
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Radni, nie wnosząc uwag, podjęli uchwałę stosunkiem głosów: „za” 11, „przeciw” 0, 
„wstrzymujących się 4 głosy 
(wydruk z głosowania nr 15. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 

 
Uchwała  Nr XLI/498/13  

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 28 sierpnia 2013r.                         

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 
 
Radni, nie wnosząc uwag, podjęli uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 18 głosów. 
(wydruk z głosowania nr 16. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLI/499/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
w sprawie przekazania środków finansowych dla policji 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 8. 
Stanowisko Rady do skargi rozpatrzonej przez Komisję Rewizyjną. Skarga na 
działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w zakresie rozpatrzenia oferty na 
powierzenie zadania publicznego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej do skargi na  działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle w zakresie rozpatrzenia oferty na powierzenie zadania publicznego przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle. przedstawił Grzegorz Mankiewicz, przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej. Komisja wnioskuje do Rady o uznanie skargi za bezzasadną. 
(uzasadnienie prawne i faktyczne wnioskowanego stanowiska radni otrzymali wraz z projektem 
uchwały) 
Upewniwszy się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
(wydruk z głosowania nr 17. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Uchwała Nr XLI/500/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 sierpnia 2013 roku 

 
w sprawie skargi zgłoszonej za pośrednictwem Wojewody Opolskiego w dniu 21 
czerwca 2013 r. na działania Prezydenta Miasta Kędzierzynie-Koźlu w zakresie 
rozpatrzenia oferty na powierzenie zadania publicznego przez Gminę Kędzierzyn-
Koźle. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady Miasta odczytał wniosek radnej Elżbiety Czeczot, aby sesje 
Rady Miasta odbywały się w ostatni czwartek każdego miesiąca. Następnie zwrócił się 
z prośbą o uszanowanie jego decyzji, którą podjął mając na względnie wiele 
argumentów – i uznał że stosownym dniem obrad Rady będzie ostatnia środa każdego 
miesiąca. 
 
Hubert Majnusz zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie środków finansowych w 
Wydziale Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego o kwotę 5 tys. 
zł. na wykup gruntów pod drogę. 
 
Andrzej Kopeć zwrócił się z wnioskiem do kierownika boisk „Orlik” o podlewanie tui,  
które zostały posadzone wokół  ww.  obiektów. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą o naprawienie nawierzchni jezdni (załatanie 
dziury) pod wiaduktem  PKP. 
 
Grzegorz Mankiewicz  zwrócił się o informację na temat możliwości przyznania 
jeszcze w tym roku kwoty 550 tys. zł., tj. na poziomie roku ubiegłego, dla Klubu 
ZAKSA. 
 
Paweł Rams,  z-ca prezydenta miasta zadeklarował, że jeżeli w budżecie miasta  
pojawią się możliwości, to po uzyskaniu akceptacji Rady środki zostaną niezwłocznie 
przekazane. 
 
Wojciech Jagiełło odczytał oświadczenie radnego Andrzeja Kopecia o treści:  
„W związku z rezygnacją P. Marka Niemca z członkostwa w Platformie 
Obywatelskiej RP oświadczamy, że w funkcjonującym w Radzie Miasta Kędzierzy-
Koźle tzw. „klubie radnych Platformy Obywatelskiej RP” nie ma na dzień dzisiejszy 
żadnego członka Platformy Obywatelskiej. Skierowana do przewodniczącego w/w 
klubu Pana Grzegorza Chudomięta prośba o zmianę jego nazwy pozostała do dnia 
dzisiejszego bez odpowiedzi. W związku z tym prosimy, aby nie łączyć 
wspomnianego klubu z funkcjonującą na terenie powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego 
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strukturą Platformy Obywatelskiej RP.”  Pod oświadczeniem podpisał się Za Zarząd PO 
Andrzej Kopeć. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zamknął  XLI sesję Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło   

 
Sesja zakończyła się o godz.  20.30 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


